

中国



8天 哈尔滨·雪乡·吉林·亚布力精选

北国雪乡

中国降雪量最大的地区之一，湖南卫视大型亲子秀《爸爸去哪儿》最后一站的拍摄地。每年冬季积雪最深可达 1 米，雪期长达 5 个月。隆冬季节几乎日日飞雪迎宾；有着北国最高山峰，最密林海，最厚积雪，最洁净透明的阳光，一派林海雪原，千里冰封，奇松树挂的北国风光。



吉林阿什哈达雾凇长廊

吉林市赏雾凇最佳打卡点之一，有着小雾凇岛的美誉；沿着江畔的银松雪柳，在江雾弥漫下，玉树琼花，让林海雪原宛若仙境。

全程无购物

<亚布力滑雪场>

中国著名的滑雪胜地，位于黑龙江省哈尔滨市亚布力镇，距离哈尔滨市大约 200 公里。亚布力因其得天独厚的自然条件和优质的滑雪设施，成为了中国东北地区最受欢迎的滑雪旅游目的地之一。

<冰雪大世界主题乐园-包入场>

哈尔滨冰雪大世界被认定为世界最大冰雪主题乐园，获得“吉尼斯世界纪录”称号，用灯光与巧思营造出一个完全不需要钢筋、水泥的梦幻乐园，别出心裁的冰雪主题游乐区及大型冰及雪雕塑以供欣赏，绝对是集冰上活动冰雕主题，游乐于一身之冰雪玩乐场地。乐园主要景点有梦幻冰雪馆、冰雪美食馆、四季游乐馆、冰雪秀场、雪花摩天轮等等。。

<康泰贴心小礼包>

保暖贴+东北暖手筒手捂
东北风小包



中国



天数	早餐	午餐	晚餐	城市	HRBV8W 4★ 酒店 或 同级
	8天 (7早、6午及5晚)				
1	-	✖	锅包肉	哈尔滨	2晚 4★ 智选假日酒店 或 禄马酒店
2	酒店	✓	东北饺子宴		
3	酒店	✓	特色铁锅炖	亚布力	4★ 亚雪假日酒店 或 滑雪者之家
4	酒店	✓	✖	雪乡	家庭旅馆 <特色住宿-炕标双人间>
5	酒店	✓	东北酱骨	牡丹江	4★ 禧禄达国际酒店
6	酒店	✓	满族乌拉火锅	吉林	4★ 恒阳大饭店
7	酒店	人参汽锅鸡	✖	长春	提升 5★ 万达文华酒店 或 万达锦华酒店
8	酒店	✖	-	结束 8 天精彩行程, 康泰祝您旅途愉快!	

自2025年11月起生效 **HRBV8W_CN_18-Jul-25**

- 若航班时间及行程次序如有任何更改, 以航空公司及当地接待单位安排为准
- 冬季景点之开放及关闭时间由当地政府及景区决定, 如因暴风雪等天气原因, 部份景区将会提早关闭或不开放, 请团友谅解。
- 中国各地酒店的三人间提供的折叠加床为准
- 酒店标明仅供参考; 若中英文行程版本出现不符之处, 将以中文版本为依据。
- 导游司机服务费: 人民币¥40/人/天, 两岁之小朋友亦需要缴付

附加配套 RMB800/人

1) 哈尔滨冬泳表演; 2) 亚布力熊猫馆+3小时滑雪配套(含雪板+雪鞋+手杖); 3) 雪乡梦幻家园; 4) 乘坐“长春号”复古列车(含品莹咖啡+赠送文创纪念品/人一份); 5) “这有山”购物商城

1 新加坡 ✖ 哈尔滨~东北棉服店

抵达哈尔滨后前往【东北棉服店】购买必需保暖衣物, 康泰另将赠送每人一套保暖贴, 手套及东北大花背包。

2 哈尔滨~圣索菲亚教堂广场~中央大街(赠送马迭尔冰棍一支)~网红大雪人~**松花江畔观冬泳表演<配套>**~冰雪大世界

圣索菲亚教堂广场: 远东地区最大的东正教堂所在地, 在此可领略到西方宗教建筑和文化在中国的演变

中央大街: 百年历史的老街, 街道两边是 70 余栋欧式建筑和千余米的方石路, 可以感受到东方莫斯科和东方小巴黎的神韵。

网红大雪人: 哈尔滨冬天最大的单体雪塑之一, 已成为哈尔滨的新地标

<需视景区开放时间为准, 无替代>

松花江畔冬泳表演: 白雪覆盖的松花江上, 一群勇士挑战零下二十多度的低温, 跳入寒江畅游。<需视景区开放时间为准, 未开放前将由中东铁路印象馆替代>

冰雪大世界: 始创于1999年, 是哈尔滨市政府推出的大型冰雪艺术精品工程; 2025将是第26届。打造难以复制的冰雪经典, 被认定为世界最大冰雪主题乐园, 获得吉尼斯世界纪录称号。

<观赏时间自12月23日至次年2月20日, 未开放前将由梦幻冰雪馆代替>

哈尔滨冰雪大世界梦幻冰雪馆: 是吉尼斯世界纪录认证的“最大的室内冰雪主题乐园”, 馆内恒温-8°C至-12°C之间, 所用景点皆由真冰真雪建设而成。

3 哈尔滨~(约 3.5 小时) 亚布力~**熊猫馆 + 3 小时滑雪配套(含雪板+雪鞋+手杖)<配套>**

亚布力滑雪中心: 由长白山脉张广才岭的三座山峰组成, 清朝时期为皇室及满清贵族的狩猎围场; 是目前中国最大, 功能最全的综合性滑雪场。团友可在初级滑雪场享受 3 小时滑雪体验。这里配备国际品牌高端雪具, 初级场地采用了多条更安全的先进魔毯运送工具; 雪道每天松软处理, 让您爱上滑雪。

亚布力熊猫馆: 目前中国纬度最高, 区域最北, 温度最低的熊猫馆。“馆主”是有微笑小公主之称的“思嘉”和世博熊猫“佑佑”。很多游客看了短视频平台的直播慕名前来。

4 亚布力~(约 2 小时) 牡丹江~**冰雪十里画廊<自费>**~雪乡(包入场+倒站车)~**梦幻家园<配套>**~雪韵大街夜景~篝火晚会~花车巡游~千人蹦迪

北国雪乡: 海拔在 1200 米以上, 这里雪期长, 降雪频繁, 有“天无三日晴之说”。每年的 11 月至次年 3 月积雪连绵, 积雪期长达 5 个月; 百余户居民区房舍上的积雪最厚可达 1 米。雪乡夜景尤为美丽, 淳朴的雪乡人在自家挂起大红灯笼, 洁白如玉的白雪在大红灯笼的照耀下, 宛如天上的朵朵白云飘落人间, 幻化无穷。

梦幻家园: 2013 湖南卫视大型亲子秀《爸爸去哪儿》最后一站的拍摄地; 现在只有在这里可以看到雪乡的标志性景观-各种漂亮的“雪蘑菇”, 是自然形成的雪塑造型。园内建有观景台, 可俯拍庄园和雪乡的全景。

夜游雪韵大街: 漫步大街上, 欣赏由雪乡当地政府组织的【秧歌巡演】; 还有雪乡石碑广场上燃起的熊熊【篝火晚会】

<以景区安排为准, 无替代>

5 雪乡~童话邮局~大石碑~棒追山木栈道~羊草山观林海雪原<自费-含乘坐雪原越野车>~(约 3 小时) 牡丹江

童话邮局: 一个充满童话气息的旅游景点, 它不仅让游客享受美丽的雪景, 还能为游客提供一个特别的纪念和互动体验。

大石碑: 雪乡的重要标志性景点之一; 它不仅具有深厚的文化底蕴, 还象征着雪乡的历史与发展, 是游客来雪乡时常常停留拍照的地方。

棒追山木栈道: 棒追山以其丰富的植被和雄伟的山体景观著称。木栈道沿着山脉的自然路线修建, 两侧被森林覆盖, 在冬季, 厚重的积雪和白雪皑皑的树木让人如同进入了一个冰雪童话世界。最佳观赏自 20/12 至次年 25/2, 雾凇是可遇不可求的自然奇观, 试天气而定, 无任何替代

6 牡丹江~江滨公园-八女投江纪念碑~(约 5 小时) 吉林~车游天主教堂广场+摇橹人广场

江滨公园: 位于牡丹江的南岸, 是城市最大的城市公园之一, 冬季雾凇装扮下, 这里是一个银色梦幻的奇妙景观。园内树木凝结了厚厚的雾凇, 棵棵垂柳伸出一条条银色的枝条, 在微风中轻轻摆动。

八女投江纪念碑: 江滨公园内一座巨型群雕, 是牡丹江市的“红色地标”。为了纪念在抗日战争时期八位女性英雄壮烈投江的历史事件而建的纪念碑。

7 吉林~阿什哈达雾凇长廊观雾凇~(约 1.5 小时) 长春~**乘坐“长春号”复古电车(含品尝一杯咖啡+文创纪念品/人一份)~“这有山”购物商城<配套>**

阿什哈达雾凇: 雾凇是指由于低温和湿度适宜, 在树木、草地、建筑等物体上形成的冰霜景象。阿什哈达雾凇长廊的雾凇景观尤其壮观, 成千上万的树木、枝条被厚厚的冰霜覆盖, 形成一个银装素裹的梦幻世界, <最佳观赏自 20/12 至次年 25/2, 雾凇是可遇不可求的自然奇观, 试天气而定, 无任何替代>

8 长春✖ 新加坡 8 天旅程圆满结束, 康泰旅行社与您共享美好回忆!

~行程顺序按冰雪节开幕的情况可能前后调动, 以当地接待社安排为准; 由于气候温度等因素影响, 行程所列冬季特别景观, 视具体出发日期而定~

CHINA



8D Harbin * SNOWTOWN * Yabuli Ski Resort

Snow Town

A dreamlike paradise in winter, the snow period here is up to five months every year and snow thickness may reach around 1 meter. Snow looks like milk scream and hangs from the eaves to the ground, forming a unique scene of "snow curtains". Covered by snow, local traditional wooden houses here show a variety of shapes



Marvel at the magic Jilin rime - one of China's four natural wonders and take some amazing nice shots with your camera.

Jilin Rime @ Ashihada

Must Visit Snow World

Yabuli Ski Resort

The biggest and best ski resort in China, it provides great skiing with high mountains and good snow. Enjoy and have fun to go ski, snowboard, play with sleds, inner tubes and snowmobiles... Enjoy the well-established facilities for all winter activities.

Night Fun @ Xueyun Street

Experience the vibrant nightlife of Xueyun Street, where the magic of Snowtown comes alive! Enjoy the dazzling reindeer float parade, traditional Northeast folk yangko dance, a lively bonfire party, and a variety of interactive performances full of local flavor. Immerse yourself in the warm hospitality and festive spirit of the Snowtown.



HARBIN ICE & SNOW GREAT WORLD

Wonderful Ice & Snow Theme Park
Appreciate the Crystal Ice World colored with all sorts of lightening

HONG THAI SPECIAL GIFT

One Cotton Handwarmer
+ One Northeast floral-print Backpack
+ One Set of Heat Pads



CHINA

Day	BKF	Lunch	Dinner	City	HRBV8W 4★Hotel or Similar Class
8D (7BF, 6L & 5D)					
1	-	✈	Fried Pork Delights	Harbin	2N 4★ Holiday Inn Express or Huima Hotel
2	Hotel	✓	Dumpling Feasts		
3	Hotel	✓	Pork and Vegetable Stew	Yabuli	4★ Yaxue Holiday Hotel
4	Hotel	✓	*	Snow Town	Local Family Hotel <with Traditional Kang>
5	Hotel	✓	Local Braised Bones	Mudanjiang	4★ Sunny Date Int'l Hotel
6	Hotel	✓	Manchu Hotpot	Jilin	4★ Hengyang Hotel
7	Hotel	Ginseng Steamed Chicken	*	Changchun	Upgrade 5★ Wanda Vista Hotel
8	Hotel	✈	-	Wish you enjoy 8 days holiday with Hong Thai!	

- Day 1** **Singapore ✈ Harbin ~Winter Wear Shop**
 # Visit Winter Wear Shop to shop all your essential cold-weather gear.
 # HongThai Special: A set of heat pads, a cotton hand warmer, and a Northeast floral-print backpack
- Day 2** **Harbin~Church of St. Sophia Square~Central Street(Free / Modern Ice Lolly) ~"Internet Celebrity" Giant Snowman~ Winter Swimming Performance<Own Expense>~Harbin Ice & Snow Great World**
Church of St. Sophia Square: Asia's largest Orthodox Church which was built in 1907 by the Russian army"
Central Street: It is currently the longest pedestrian street in Asia and the only cobbled street in Harbin. Architectures along the street are in various styles including eclectic, Baroque, Renaissance and modern.
Internet Celebrity" Giant Snowman:Standing proudly at 18m tall,featuring a cheerful red hat, scarf, and heart-shaped buttons, it is a local favorite and an internet sensation. <Opening subject to weather conditions, there is no replacement when closed.>
Winter Swimming Performance: Hardy swimmers in northeast China's Harbin braved freezing temperatures for winter swimming, the Swimming Pool which is carved from the frozen Songhua River. # Replaced by Zhongdong Railway Impression House when closed
Harbin Ice & Snow Great World: specially crafted to offer unforgettable experiences during the winter season.
 <Open from 23/12 to Next 20/2. Replaced by Fantasy Ice and Snow Hall, when closed.>
Fantasy Ice and Snow Hall: set a Guinness World Record for being the "largest indoor ice and snow theme park."
- Day 3** **Harbin~(est. 3.5hrs)Yabuli Ski Resort~Panda House+3hrs Ski Fun(Incl.Snowboard+shoes+hole) <Own Expense>**
Yabuli Ski Resort: which is one of the largest ski resorts in Northeast China and even Asia, with complete ski facilities and beautiful natural environment. Here, you will enjoy 3hours of skiing time. The ski ticket includes ski equipment, so you can easily get on the skiing and enjoy the fun of skiing.
Panda House: holds the distinction of being China's northernmost panda house and center for science education, known for experiencing the coldest temperatures in the country.
- Day 4** **Yabuli~(est. 2hrs) Mudanjiang ~Ten-Mile Ice and Snow Gallery<optional>~Snow Town(Incl. Entrance Fee+ Shuttle Bus)~Dream Home<Own Expense>~ Night at Xueyun Street + Bonfire Party**
Snow town: It is the best place to feel the charm of snow in the paradise-like world. The snow here is famous for its thickness and high viscosity. Snow looks like milk cream and hangs from the eaves to the ground, forming a unique scene of "snow curtains". Here, it can satisfy your imagination and desire about snow.
Dream Home: famous for its fascinating snowy scenery, is the no.1 scenic spot in China Snow Town. It is also a famous site to shoot some Chinese series and movies under the background of Northeastern China, such as The Taking of Tiger Mountain, and so on.
Night at Xueyun Street: Enjoy local performances like the reindeer parade, yangko dance, and bonfire party—free activities organized by Snow Town Scenic Area.
 <No refund if canceled due to weather or other force majeure.>
- Day 5** **Snow Town-Post Office-Big Stone Monument- Bangchuishan Walkway~ (est. 3hrs) Mudanjiang**
Post Office A fairytale-style spot offering snowy views and a unique souvenir experience.
Big Stone Monument: One of the iconic landmarks of Snow Town. It's a must-visit photo spot for visitors.
Bangchuishan Walkway: a prominent feature offering panoramic views of the snow-covered landscape, including the forest and the village itself. It's a popular spot for taking photos and experiencing the winter wonderland atmosphere
- Day 6** **Mudanjiang ~Jiangbin Park~(est.5hrs) Jilin ~ Passby-Catholic Church**
Jiangbin Park : In winter, It features the "Mudanjiang Snow Village," a large snow sculpture park on Jiangxin Island that is similar to Harbin's Ice and Snow World, but focuses on snow rather than ice.
- Day 7** **Jilin ~ Ashihada Area-Rime Scene~(est. 1.5hrs)Changchun ~ Changchun Tram Ride(Incl Free / Cup of Coffee + / Creative Cultural Souvenir p.p) + The Hill Mall <Own Expense>**
Ashihada Area:Marvel at the magic Jilin rime,one of China's four natural wonders and take some amazing nice shots with your camera.
The Changchun Tram: is a historic tram system in Changchun. This special tram line offers passengers a unique journey through the city's vibrant past and present, blending Changchun's rich history, culture, and urban identity.
The Hill Mall: contains an artificial mountain, and its various stores are built into different levels of the man-made mountain face. just strolling down its narrow walkways will feel like trekking through a valley.
- Day 8** **Changchun ✈ Singapore Wish you enjoy your 8D holiday with Hong Thai Travel!**

Effective From Nov'2025

HRBV8W_CN_18-Jul-25

- Tour Sequence and flight schedule subject to local agent and airline's final arrangement.
- The special sceneries listed in the itinerary, the availability is subject to season & weather conditions.
- Your understanding on the limited conditions of some restaurants & hotels in Dongbei is very much appreciated
- Please note that Only foldable roll-over bed will be provided in most China hotels for triple sharing room
- Tipping for local tour guide & driver: RMB ¥40/D/P,ADT & CHD same price.
- Please refer to our Optional List for the price and details of our recommended optional activities.

Additional Tour RMB800p.p: 1)Harbin Winter Swimming Performance; 2)Yabuli Ski Resort Panda House+ 3hrs Ski Fun incl Ski Gear; 3)Snow Town Dream Home; 4)Changchun Tram Ride(Incl Free /cup of Coffee+ / Creative Cultural Souvenir p.p); 5)The Hill Mall



HONG THAI TRAVEL 6533 1788

#02-121, #04-25/26 People's Park Complex

Email: enquiries@hongthai.com.sg

www.hongthai.com.sg

*Please refer to Tour Booking Form for Terms & Conditions